

# STYRELSEMÖTE

Onsdag den 3 april 2019, klockan 18.30. Sofiehemsvägen 2 E.

## 1. Mötets öppnande

## 2. Närvaro och röstlängd

Närvarar gör Emil Myrsell, Bea Bosak och Petter Danielsson samt Lilian Sahlin (via länk).

## 3. Val av mötesfunktionärer

Till mötesordförande och protokollförare väljs Petter och till justerare väljs Lilian och Emil.

## 4. Genomgång av föregående protokoll

## 5. Fastställande av dagordning

## 6. Ekonomisk rapport

Vi har 29 172 kronor på kontot.

## 7. Medlemslägesrapport

Vi har 31 betalande medlemmar av totalt 68.

## 8. Verksamhetsrapporter

Ingen verksamhet att rapportera.

## 9. Fastställande av styrelsens arbetsordning

Arbetsordningen fastställs med följande ändringar: kommunikation via Messenger, och vi inrättar ett nytt ansvarsuppdrag: mejlkollare. Vi bestämmer också att vi ska se över stadgarna vad gäller hur styrelsemöten och medlemsmöten fungerar.

## 10. Fördelning av ansvarsuppdrag

Till kassör väljs Emil Myrsell (██████████).

Till extra firmatecknare väljs Petter Danielsson (██████████).

Till mejlkollare väljs Emil.

## 11. Lokalfrågan

I början av februari hörde Marlene av sig till Johanne på Bostaden. De ska tydligen ha fattat beslut att vi ska få hyra lokalen på Klintvägen (!!!) och ska ta fram ett kontrakt och bjuda in till möte sedan för att diskutera villkor osv. Det har gått snart två månader sedan dess och vi har inte hört något så vi borde kolla av med dem ungefär när det kan bli av.

## 12. Universitetet

Universitetet ska göra om sina utemiljöer i samband med Sharingcitiesprojektet och vi har fått en fråga om vi vill hålla juntor där i vår/sommar/höst, eventuellt samarrangemang. Vi är intresserade men avvaktar mer detaljer.

## 13. Verksamhetsplanering

Verksamhetsplanen siktar på 10 utåtriktade aktiviteter och vi listar de tillfällen vi vet om som kan bli aktuella.

Början på maj: Om vi kan vara inomhus på Cykelstället. Petter kollar.

25 maj: Junta i egen regi, klockan 12–15.

Slutet på maj: Kanske nåt samarbete med Junis likt i fjol. Petter kollar upp.

6 juni: Cykelstaden ordnar Cykelfest likt i fjol. Vi är gärna med igen.

Glutenfestivalen: Preliminärt i augusti.

Därtill tillkommer gärna en till egen junta i juni, en i augusti och ett eller två tillfällen kanske tillsammans med universitetet. Välkomstmässan på hösten är också intressant. Det är dessutom möjligt att vi får förfrågningar om fler samarbeten framåt sommaren. Får vi lokal kan vi ha aktiviteter in på vintern. Cykelslakt vore också kul att upprepa.

#### **14. Övriga frågor**

##### **a. Instagramkonto**

I linje med vårt mål om utökad kännedomsspridning skulle det kunna vara bra med ett Instagramkonto. Vi beslutar att starta ett sådant.

##### **b. Tröjtryck**

Det vore kul att trycka tröjor med fina cykeljunttemotiv att sälja till stödpris. Vi sparar idén!

#### **15. Nästa möte och val av sammankallare**

Nästa möte blir vecka 18 eller 19. Bea sammankallar.

#### **16. Mötets avslutande**

---

Mötesordförande och protokollförare  
Petter Danielsson

---

Justerare Lilian Sahlin

---

Justerare Emil Myrsell